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Návrh   uznesenia 
 
 
Miestne zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
informáciu o vybavovaní podnetov občanov z Poslaneckých dní 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 



   
 

Poslanecké dni - podnety občanov 
 

 
19.9.2011 

Poslankyňa : Ing. Marta Čarnogurská     
 

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 
 

26.9.2011 
Poslanci : Ing. Štefan Fűzy 

    JUDr. Dušan Mikuláš 
 

1/ p. Anna Hudáková, Cabanova 9 
Obrátila sa s požiadavkou presmerovania spojov MHD (najmä autobusov) na trase linky č. 83, 
t.j. Pri kríži, Cabanova, Mú Dúbravka smerom k súdu. Zhodli sme sa na vhodnosti 
presmerovania linky č. 20 na túto trasu, takže by bola zabezpečená doprava aj pre starších  
občanov do spodnej časti Dúbravky, prípadne k pošte v Saratove. Požiadavku bola spojená aj 
s potrebou nízkopodlažných autobusov. Bude predložená na Komisii územného rozvoja, 
výstavby, dopravy a podnikateľských aktivít s tým, že aby bola v tejto veci vyvinutá iniciatíva 
na Mú. Pani Hudáková prípadne zváži aj petíciu občanov, ktorú následne doručí na Mú. 

( odpovedané listom č. OUR/4866/2011/AL )  
 

3.10.2011 
Poslanci : Ing. Branislav Gál 

    Mgr. Soňa Gazdíková 
 

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 
 

 
10.10.2011 

Poslanci : Andrej Guzy 
   Ing. Peter Hanulík 

  
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 
 



   
 

17.10.2011 

Poslanci : Ľubomír Havránek 
    Jozef Havrilla  

Milan Buran – prišiel riešiť problematiku reštitúcie svojho domu v Lamači. Žiadal podporu 
od mestského poslanca Jozefa Havrillu a jeho klubu SaS-OKS. Problematika sa netýkala našej 
m.č.   
 

24.10.2011 
Poslanci : Ing. Juraj Káčer 

   Ing. Boris Hradecký 
Margita Schlosserová, Tranovského 25 

Dňa 11.5.2011 žiadala o opravu  schodiska na Tranovského 25. Odpoveď bola telefonická,  
a to, že schodište patrí mestu. Žiada informáciu o riešení problému. 

( odpovedané listom č. OUR/4865/2011/AL ) 
Druhý problém, ktorý predostrela sa týkal premnoženia diviakov v lesoparku pri dome na 
Tranovského 25. Menovaná nedostala odpoveď na úrade, na ktorú lesnú správu sa má obrátiť 
a žiada o umiestnenie výstrah a ďalších opatrení. 

( odpovedané listom č. OŽP-18686/4863/2011/Chválová ) 
 

31.10.2011 
Poslanci : RNDr. Matilda Križanová 

    Ing. Peter Klepoch 
 

Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 
 

7.11.2011 
Poslanci : Ing. Lilia Lohnická 

    JUDr. Andrea Duongová 
 

Mgr. Edita Čičáková, riaditeľka ZŠ Nejedlého 
Prišla s požiadavkou bezplatného prenájmu veľkej sály v DKD 1-2krát ročne na 
prezentovanie aktivít a vystúpení žiakov ZŠ Nejedlého, nakoľko takúto možnosť z vlastných 
finančných prostriedkov nemajú. Pani riaditeľka DKD Mgr. Dóšová žiadosť o bezplatný 
prenájom zamietla. Chcela by vedieť stanovisko poslancov. Pýta sa kto má právomoc 
rozhodnúť ak starosta m.č. vyjadrí súhlas so žiadosťou. 

( odpovedané listom č. 17741/340/2011/Buranová dňa 21.11.2011 ) 
 

 



   
 

14.11.2011 

Poslanci : Ing. Igor Mravec 
    Mgr. Marián Podrazil 

 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 
 

Všetky odpovede na listy sú k nahliadnutiu priamo na Miestnom zastupiteľstve alebo na 
Organizačnom oddelení Miestneho úradu. 

Ing. Gabriel Kosnáč  - vedúci Organizačného oddelenia 
Mgr. Alexandra Harvilaková 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 



   
 

21.11.2011 

Poslanci : Marián Takács 
    Ing. Tomáš Vašek 

 
p. Čičátková, Tranovského  

1/  Žiada väčšiu informovanosť formou plagátov o akciách, hlavne v oblasti Tranovského ul. 
2/  Pútač na múzeum, zle ho vidieť. 

3/ Nevyhovuje otváranie múzea na objednávku, aspoň v sobotu , nedeľu by malo byť 
ceodenne. 

4/  Vianočné trhy, Saratov, oproti skleníku, pri Bille, aj pre malopredajcov (staré veci), živý 
betlehem. 

5/  Silvester pred DKD 
( odpovedané list.č. ?? ) 

6/  Linka č. 2, mala by jazdiť späť po Saratovskej  ul. 
7/  Za Tranovského ul. je znemožnený vstup do lesa 

( ) 
p. Schlosserová, Tranovského 25 

Oprava schodiska na terase sa začala, ale prerušila sa. Po mesiaci je schodisko nedokončené. 
( odpovedané listom č. ?? ) 

 
 

Všetky odpovede na listy sú k nahliadnutiu priamo na Miestnom zastupiteľstve alebo na 
Organizačnom oddelení Miestneho úradu. 

Ing. Gabriel Kosnáč  - vedúci Organizačného oddelenia 
Mgr. Alexandra Harvilaková 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 



   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 


